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P r o t o k ó ł    Nr III/18 

 

Sesji  Rady  Miejskiej  we  Wschowie 

w  dniu  20 grudnia 2018r. 

 

Sesja Rady Miejskiej rozpoczęła się o godz. 11.00 w Urzędzie Miasta i Gminy we Wschowie. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Knaflewska-Walkowiak. 

Obsługa prawna – Radca Prawny Jacek Wawrzynek. 

Z ogólnej liczby 21 radnych Rady Miejskiej we Wschowie obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 21 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: Burmistrz, Z-ca Burmistrza, Sekretarz, Skarbnik, Gł. Księgowy, sołtysi, 

radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Małgorzata Gośniowska-Kola. 

Przed otwarciem III Sesji Rady Miejskiej harcerze Hufca Wschowy przekazali na ręce 

Przewodniczącej Rady Betlejemskie Światło Pokoju. 

 

Ad. 1 

Obecnych 21 radnych.  

Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak stwierdziła, że jest odpowiednie 

quorum do podejmowania uchwał.    

 

Ad.  2 

 Wnioski do porządku obrad.  

Przewodnicząca obrad wprowadziła autopoprawkę burmistrza do porządku obrad poprzez: 

wycofanie z porządku obrad punktu: 

1. 5 ppkt 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/280/17 Rady 

Miejskiej we Wschowie z dnia 27 kwietnia 2017r. w sprawie zbycia nieruchomości 

gminnych; 

2. 5 ppkt 9 - Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 25 lipca 2018r. na 

działalność burmistrza", 

oraz  

wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 8 listopada 2018r. na działalność 

burmistrza - dotyczy budżetu obywatelskiego na 2019 rok. 

 Jednocześnie wprowadzono autopoprawkę burmistrza do projektu uchwały na druku 

Nr 22 w sprawie zbycia nieruchomości gminnych w zakresie wykreślenia w § 1 punktu 5 o 

treści: 

"Wyraża się zgodę na zbycie w trybie przetargowym nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej o 1712/6 o powierzchni 0,0236 ha  położonej w rejonie ul. Obrońców 

Warszawy we Wschowie". 

 

Porządek obrad III sesji Rady Miejskiej: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu II sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:   

1) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wschowa na rok 2019, 

2) ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej we 

Wschowie na rok 2019, 

3) odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 



str. 2 

 

4) zmiany Uchwały Nr XXIII/267/04 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 13 grudnia 

2004r. w sprawie lokalizacji targowisk na terenie gminy Wschowa oraz ustalenia 

regulaminu targowiska, 

5) zbycia nieruchomości gminnej, 

6) wyrażenia zgody na zbycie w trybie  bezprzetargowym udziału w nieruchomości na 

rzecz współwłaściciela oraz udzielenia bonifikaty, 

7) odpłatnego nabycia nieruchomości w zasoby gminne, 

8) rozpatrzenia skargi z dnia 8 listopada 2018r. na działalność burmistrza, 

9) rozpatrzenia skargi z dnia 30 sierpnia 2018r. na działalność burmistrza, 

10) wysokości diet dla radnych i sołtysów, 

11) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2018 rok, 

12) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wschowa  

na lata 2018 – 2026, 

13) ustalenia wykazu wydatków budżetu Miasta i Gminy Wschowa niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2018, 

14) uchylenia uchwały Nr  XLIII/395/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 5 lipca 

2018 r. w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich  zbywania, nabywania i 

wykupu, 

15) uchwalenia uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2019 rok, 

16) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wschowa na lata 

2019-2027.  

6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad.  3. 

 Przyjęcie protokołu Nr II/18 sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak poinformowała, że protokół Sesji 

Rady Miejskiej został podpisany. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Ad.  4 

 Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym radni otrzymali.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.  5 

 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku nr 18 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wschowa na rok 

2019. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/18/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wschowa na rok 2019. 

   

2) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku nr 19  w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji 

Społecznej we Wschowie na rok 2019. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/19/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w 

sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej we 

Wschowie na rok 2019. 

  

3) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 20 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/20/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w 

sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

  

4) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 21 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/267/04 Rady Miejskiej we Wschowie z 

dnia 13 w sprawie lokalizacji targowisk na terenie gminy Wschowa oraz ustalenia regulaminu 

targowiska. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/21/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w 

sprawie lokalizacji targowisk na terenie gminy Wschowa oraz ustalenia regulaminu 

targowiska. 

 

5) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 22 w sprawie zbycia nieruchomości gminnych. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/22/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w 

sprawie zbycia nieruchomości gminnych. 

 

6) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 23 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym udziału w 

nieruchomości na rzecz współwłaściciela oraz udzielenia bonifikaty. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/23/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości na 

rzecz współwłaściciela oraz udzielenia bonifikaty. 

 

Projekt uchwały na druku Nr 24 został wycofany autopoprawką z porządku obrad. 

7) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 25 w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości w zasoby gminne.  

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  
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W wyniku głosowania imiennego, głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/24/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w 

sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości w zasoby gminne. 

 

8) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 26 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 8 listopada 2018r. na działalność 

burmistrza. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Nachaj poinformowała radnych o 

przeprowadzonej kontroli w zakresie tej skargi. 

Grupa Radnych Rady Miejskiej we Wschowie złożyła skargę na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Wschowa w zakresie obliczenia wyników głosowania w ramach  

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miasta i gminy Wschowa w 

zakresie Wschowskiego Budżetu Obywatelskiego na rok 2019. (Uchwała Rady Miejskiej nr 

XLIII/382/18 z dnia 05 lipca 2018r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami miasta i gminy Wschowa na rok 2019.). 

Powołując się na zapisy Uchwały Rady Miejskiej Nr XLIII/382/18 z dnia 05 lipca 2018r. w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miasta i gminy Wschowa 

dotyczących budżetu miasta i gminy Wschowa na rok 2019, Burmistrz Miasta i Gminy 

Wschowa Zarządzeniem Nr 105/2018 z dnia 31 lipca 2018r. powołał Zespół do spraw 

opiniowania projektów do Wschowskiego Budżetu Obywatelskiego w skład którego weszli 

pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Wschowa oraz radni Rady Miejskiej  we Wschowie.  

Zespół spotkał się w dniu 04 września 2018r. i rozpatrzył projekty złożone w ramach IV 

Wschowskiego Budżetu Obywatelskiego. Zespół przeanalizował 27 projektów złożonych w 

wymaganym terminie i do głosowania dopuścił 25 projektów. Ze spotkania Zespołu został 

sporządzony protokół. 

Następnym etapem w celu wypełnienia zapisów Regulaminu Wschowskiego Budżetu 

Obywatelskiego, po przeprowadzonych głosowaniach przez mieszkańców było liczenie 

głosów oddanych na poszczególne zakwalifikowane projekty. Zgodnie z zapisem tego 

Regulaminu komisję ds. liczenia głosów należało powołać Zarządzeniem Burmistrza Miasta i 

Gminy, jednakże tego nie uczyniono. Naczelnik Wydziału Spraw Organizacyjnych i 

Społecznych  wspólnie z 4 pracownikami Urzędu, w dniach 6-7 listopada 2018r. dokonał 

przeliczenia głosów oddanych w ramach Wschowskiego Budżetu Obywatelskiego na rok 

2019. Z protokołu liczenia głosów wynika, że zostało zakwalifikowanych 6 projektów do 

realizacji w budżecie Miasta i Gminy Wschowa na 2019 rok.  

Wobec powyższych faktów, skargę grupy radnych na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Wschowa na naruszenie prawa  należy uznać za zasadną. 

 

Radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz zapytała - jakie są skutki z tego tytułu liczenia głosów 

przez pracowników Urzędu dla budżetu obywatelskiego na 2019 rok? 

 

Radny Przemysław Gliński jako członek Komisji Rewizyjnej zauważył, że regulamin liczenia 

głosów jest niedoskonały i należy go w przyszłości zmienić. 

 

Przewodnicząca obrad H.Knaflewska-Walkowiak potwierdziła, że dla przejrzystości liczenia 

głosów, urnę powinna otwierać komisja ds. liczenia głosów. 

 

Radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz zapytała - czy są zarzuty do osób, które liczyły głosy? 

 

Zdaniem radnego Władysława Brzechwy na leży przestrzegać regulaminu i zgodnie z nim 

postępować. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami:  za - 16 (F.Baśczyn, W.Brzechwa, P.Buczek, 

M.Drobnik, P.Gliński, H.Knaflewska-Walkowiak, K.Kola, J.Kowalczyk, S.Maćkowiak, 

A.Nachaj, K.Owoc-Kochańska, J.Pawłowska, T.Sobczuk, W.Widera, P.Wieland, A.Ziemek), 

przeciw - 0, wstrzymujących się - 5 (S.Brambor,M.Czopek, H.Nikolin, E.Stanek-Juśkiewicz, 
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E.Świątek), podjęto Uchwałę Nr III/25/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 20 grudnia 

2018r.  w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 8 listopada 2018r. na działalność burmistrza. 

 

9) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 27 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 30 sierpnia 2018r. na działalność 

burmistrza. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/26/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w 

sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 30 sierpnia 2018r. na działalność burmistrza. 

 

10)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 28 w sprawie wysokości diet dla radnych i sołtysów. 

 

Radny Miłosz Czopek zapytał, z czyjej inicjatywy został przygotowany projekt uchwały? 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że była to inicjatywa Klubów Radnych Lepsza 

Wschowa oraz Inicjatywa Samorządowa oraz radnych W.Brzechwy oraz J.Kowalczyka. 

 

Zdaniem radnego P.Glińskiego jest to dopiero początek drogi nowej kadencji i jest bto zła 

praktyka, kiedy rozpoczyna się od podwyżek diet.  

Radny P. Gliński złożył wniosek formalny, by nie zmieniać dotychczasowej obowiązującej 

uchwały o dietach. 

Głosami radnych: za- 9, przeciw 12 wniosek nie został przyjęty. 

 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: za - 12 (F.Baśczyn, W.Brzechwa, P.Buczek, 

M.Drobnik, H.Knaflewska-Walkowiak, K.Kola, J.Kowalczyk, A.Nachaj, K.Owoc-

Kochańska, J.Pawłowska, T.Sobczuk, A.Ziemek), przeciw - 3 (M.Czopek, E.Stanek-

Juśkiewicz, E.Świątek),  wstrzymujących się - 6 (S.Brambor, P.Gliński, S.Maćkowiak, 

H.Nikolin, W.Widera, P.Wieland),  podjęto Uchwałę Nr III/27/18 Rady Miejskiej we 

Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w sprawie wysokości diet dla radnych i sołtysów. 

 

11) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 29 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2018r. 

 

Radna Katarzyna Owoc-Kochańska zwróciła uwagę na zadanie z zakresu budowa chodnika w 

Parku Rogalińskiego, że nie należy o nim zapominać. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/28/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  20 grudnia 2018r.  w 

sprawie  zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2018r. 

 

12)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 30 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/340/18 Rady Miejskiej we Wschowie z 

dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Wschowa na lata 2018-2026. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  
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W wyniku głosowania imiennego głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/29/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 20 grudnia  2018r.  w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/340/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 19 grudnia 

2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wschowa na 

lata 2018-2026. 

 

13)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 31 w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Miasta i Gminy Wschowa 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2018. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/30/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 20 grudnia  2018r.  w 

sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Miasta i Gminy Wschowa niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2018. 

 

14)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 32 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XLIII/395/18 Rady Miejskiej we Wschowie z 

dnia 5 lipca 2018r. w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania , nabywania 

i wykupu. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/31/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 20 grudnia  2018r.  w 

sprawie uchylenia Uchwały Nr XLIII/395/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 5 lipca 

2018r. w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania , nabywania i wykupu. 

 

15)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 33 w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2019r. 

 

Przewodnicząca obrad odczytała pozytywną opinię RIO w Zielonej Górze o przedłożonym 

projekcie uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem na 2019r. Miasta i Gminy Wschowa 

oraz pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Wschowy projekcie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2027 wraz z projektem uchwały 

budżetowej na rok 2019. 

 

Wprowadzenia do uchwały budżetowej na 2019r oraz WPF na lata 2019-2027 dokonała 

Skarbnik Gminy. 

 

Radna Katarzyna Owoc-Kochańska - poprze budżet na 2019r., ale widzi również wiele 

niedoskonałości w budżecie i ma nadzieje, że w ciągu roku będą dokonywane zmiany. 

Radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz - jest to projekt budżetu przygotowany przez poprzednią 

władzę, w związku z czym ma pytanie do burmistrza, co przekonało obecnego burmistrza do 

jego realizacji? 

Radny Miłosz Czopek - jest to budżet, który jest kontynuacją zadań inwestycyjnych - 

majątkowych- roku 2018. 

Radna Agnieszka Nachaj przypomniała początki kadencji radnych 2014-2018, że wtedy 

również radni przyjęli budżet przygotowany przez poprzednią władzę, jako kontynuację 

zadań. 

Radny T.Sobczuk przypomniał projekt budżetu na 2015r., gdzie zdjęto wiele projektów 

inwestycyjnych. 

Radny M.Czopek odniósł się do wypowiedzi radnego Sobczuka i stwierdził, że powodem 

tych zmian było to, że władza nie chciała zaciągać kolejnych kredytów. 



str. 7 

 

Burmistrz Konrad Antkowiak w odpowiedzi na zadane pytanie radnej E.Stanek-Juśkiewicz 

poprosił o danie szansy zapoznania się ze stanem faktycznym gminy. 

Radna Helena Nikolin - zwróciła uwagę na 15 wsi gminy Wschowa, które również potrzebują 

środków oraz poprosiła radnych o zajęcie się 8 szkołami podstawowymi, bo tam radna widzi 

ponoszenie przez gminę dużych kosztów. 

Zdaniem Przewodniczącej obrad należałoby się zastanowić nad tym, czy stać nas na budżet 

obywatelski, czy nie należałoby tych środków przeznaczyć na konkretne zadanie 

inwestycyjne, gdzie można by pozyskać na nie dodatkowe środki zewnętrzne. 

Radny P.Gliński poprosił o zakończenie tej dyskusji i przejście do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/32/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 20 grudnia  2018r.  w 

sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2019r.  

 

16)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 34 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wschowa na lata 2019-2027. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami: 21 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr III/33/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 20 grudnia  2018r.  w 

sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2019r.  

 

Ad. 6 

 Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnych o utworzeniu Klubu Radnych Nasza 

Wschowa-Nasz Samorząd. 

Radny Miłosz Czopek zadał pytanie - kiedy będzie działać strefa wolna od podatków? 

Radna Katarzyna Owoc-Kochańska poinformowała, że złożyła interpelacje dot. zmiany 

miejsca Taxi we Wschowie oraz interpelację w sprawie zmiany wynagrodzeń pracowników 

obsługi w oświacie. 

Radny Piotr Buczek zaapelował o odrestaurowanie Witacza od strony Leszna w Dębowej 

Łęce. 

Dyrektor Muzeum Marta Małkus - złożyła życzenia wszystkim obecnym, ale również 

zapytała, co ma życzyć swoim pracownikom, jak działać i pracować przy tak uchwalonym 

budżecie dla Muzeum Ziemi Wschowskiej? 

Radny Wiesław Widera zapytał, co dzieje się z budynkiem po Niepublicznej Szkole w 

Przyczynie Górnej? 

Radny Jacek Kowalczyk zaapelował o przyjrzenie się w Lginiu na ośrodku CKiR - w okresie 

letnim, kiedy zużycie prądu jest duże, występują problemy z energią, nie wytrzymuje 

obciążenia. Już dzisiaj zgłaszają się dzierżawcy z tym problemem. 

 

Ad.  7   

Zakończenie obrad. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca obrad podziękowała 

radnym i zebranym za udział w obradach i zamknęła III Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

 

                                                                             Przewodniczący   

                        Rady Miejskiej we Wschowie 

    

                        Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Protokołowała: 

Maria Wilczak 


